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Ερωτήσεις : Τάκης Καρβελάς , Συνέντευξη : Νώντας Λαμπρακόπουλος.

  

  1.Πόσο χρονών είσαι και που γεννήθηκες? Είμαι 26 και γεννήθηκα στο Hyθres της
Γαλλίας.   

2.Πότε ξεκίνησες να τρέχεις αγώνες κατάβασης σαν ερασιτέχνης και πότε σαν
επαγγελματίας?  Έτρεχα σε αγώνες BMX από την ηλικία των 6-στα 14 αγωνίστηκα
στο MTB και στο BMX-και στα 16 το γύρισα στο downhill και είχα πολύ καλά αποτελέσματα
κατευθείαν.

  

3. Τι σε έκανε να αγαπήσεις το downhill? Μου αρέσει να είμαι ο εαυτός μου πάνω σε μια
πίστα απέναντι στα χρονόμετρα.

  

4. Σου αρέσει το freeride και τα τρελά κόλπα??Δεν το προτιμώ και πολύ.

  

5. Μπροστινό φρένο αριστερά ή δεξιά? Αριστερά.

  

6. Τι φοβάσαι πιο πολύ στους αγώνες κατάβασης? Τα επικίνδυνα πράγματα.

  

7. Ποια είναι η αγαπημένη σου πίστα κατάβασης? San Romolo στην Ιταλία, Sospel κοντά
στη πατρίδα μου, 

 2 / 5



Interviewing Sabrina Jonnier

Συντάχθηκε απο τον/την 
Τρίτη, 19 Φεβρουάριος 2008 17:58

Mont
Sainte
Anne
στον Καναδά.

  

8. Ονόμασε τρείς DHillers που θαυμάζεις . Anne Caroline Chausson, Missy Giove, Nicolas
Vouilloz .

  

9. Τι είναι αυτό που σε κάνει να πας γρήγορα? Λατρεύω την ταχύτητα… και μου αρέσει να
νικάω :)

  

10. Πως προπονείσαι? Τι κάνεις συνήθως? Έχω ένα προπονητή τον Stephane Girard.
Οδηγάω ποδήλατο κούρσας, XC , τρέχω πολύ, γυμναστήριο, μοτο & DH.

  

11. Προπονείσαι σε γυμναστήριο? Αν ναι τι κάνεις περισσότερο? Ναι πάω γυμναστήριο,
κάνω διάφορα, τετρακέφαλους, χέρια, μέση.

  

12. Ποιο είναι το δύσκολο κομμάτι στους αγώνες κατάβασης? Το άγχος στην μπάρα
εκκίνησης.

  

13. Τι τρως συνήθως στην αγωνιστική σαιζόν? Προσέχω πολύ τη διατροφή μου, τρώω
κυρίως οργανικής προελεύσεως τρόφιμα.

  

14. Αφού μπήκες στη photo gallery του downhill.gr και όλα τα άλλα μέρη του site (ξέρω πως
δεν μιλάς ελληνικά) τι σου άρεσε περισσότερο?
Το site σας μου φάνηκε πολύ ‘’cool’’, μου άρεσαν όλες οι φωτό από τα διάφορα events. 

  

15. Τι γνώμη έχεις για τους αγώνες DH στην Ελλάδα? Οι αγώνες DH στη χώρα σας είναι
καλοί απλά χρειάζονται περισσότεροι διεθνείς αγώνες.
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16. Πώς είναι οι αγώνες DH στη χώρα σου? Στη Γαλλία το DH είναι δημοφιλές και έχουμε
πολλές πίστες.

  

17. Ο στόχος σου για το 2008? Το 2007 ήταν η καλύτερη σαιζόν της καριέρας μου, άρα το
2008 θα προσπαθήσω να υπερασπιστώ τους τίτλους μου:).

  

18. Η συμβουλή σου στους Έλληνες οπαδούς? Να περνάτε καλά πάνω στα ποδήλατά σας :),
ελπίζω να σας δώ σύντομα…

  

  

Σε ευχαριστούμε Sabrina για το χρόνο σου και καλή σου μερα (και σαιζόν φυσικά)

  

Best Regards,

  

  

Downhill.gr

  

  

No worries :) 
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